



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

និយ័តករបរិច្ឆេទបាលកិច្ច

លេខ: ០០៩/១៥ រ.ប.ជ. / ៧.៧.៣

ថ្ងៃ ច័ន្ទ ៣៣៥ ខែ ៣៧៧ ឆ្នាំខាល ចត្វាស័ក ព.ស. ២៥៦៦
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ០៥ ខែ ៧៣ ឆ្នាំ២០២២

សេចក្តីជូនដំណឹង
ស្តីពី

ការផ្តល់ការអនុញ្ញាតលើការស្នើសុំជាប្រតិបត្តិករបរិច្ឆេទបាលផ្តល់សេវាក្សាសុវត្ថិភាព
ឬសេវាក្សាទុកក្នុងវិស័យបរិច្ឆេទបាលផ្តល់ ធនាគារ អេស៊ីលីដា ភីអិលស៊ី

និយ័តករបរិច្ឆេទបាលកិច្ច (រ.ប.ជ.) មានកិត្តិយសសូមជម្រាបជូនដំណឹងដល់បរិច្ឆេទបាលទាយក ឬអ្នកផ្តល់
វិភាគទានបរិច្ឆេទបាលកិច្ច បរិច្ឆេទបាល បុគ្គលផ្តល់សេវាពាក់ព័ន្ធក្នុងវិស័យបរិច្ឆេទបាលកិច្ច និងសាធារណជនទាំងអស់
មេត្តាជ្រាបថា៖ ធនាគារ អេស៊ីលីដា ភីអិលស៊ី ទទួលបានការអនុញ្ញាតពី រ.ប.ជ. ជាប្រតិបត្តិករបរិច្ឆេទបាលផ្តល់
សេវាក្សាសុវត្ថិភាព ឬសេវាក្សាទុក (Escrow Services) ក្នុងវិស័យបរិច្ឆេទបាលកិច្ចសម្រាប់ប្រតិបត្តិការបរិច្ឆេទ-
បាលកិច្ចសាធារណៈ បរិច្ឆេទបាលកិច្ចហិរញ្ញវត្ថុ បរិច្ឆេទបាលកិច្ចពាណិជ្ជកម្ម បរិច្ឆេទបាលកិច្ចសង្គម និងបរិច្ឆេទបាលកិច្ច
បុគ្គល។ សូមបញ្ជាក់ថា ធនាគារ អេស៊ីលីដា ភីអិលស៊ី ទទួលបានការទទួលស្គាល់ពីនិយ័តករមូលបត្រកម្ពុជា ធ្វើជា
ភ្នាក់ងារក្សាសុវត្ថិភាពក្នុងវិស័យមូលបត្រ និងបានចុះបញ្ជីជាបុគ្គលថែរក្សាសុវត្ថិភាពបរិច្ឆេទក្នុងវិស័យមូលបត្រនៅ
រ.ប.ជ. ដើម្បីបំពេញអនុលោមភាពតាមច្បាប់ និងបទប្បញ្ញត្តិពាក់ព័ន្ធជាធរមាន និងបានស្នើសុំការអនុញ្ញាតបន្ថែម
ពី រ.ប.ជ. ធ្វើជាប្រតិបត្តិករបរិច្ឆេទបាលផ្តល់សេវាក្សាសុវត្ថិភាព ឬសេវាក្សាទុក (Escrow Services) ក្នុងវិស័យ
បរិច្ឆេទបាលកិច្ច ដោយបានបំពេញតាមលក្ខខណ្ឌតម្រូវគ្រប់គ្រាន់ តាមបទប្បញ្ញត្តិពាក់ព័ន្ធជាធរមានក្នុងវិស័យ
បរិច្ឆេទបាលកិច្ច។

បរិច្ឆេទបាលទាយក ឬអ្នកផ្តល់វិភាគទានបរិច្ឆេទបាលកិច្ច បរិច្ឆេទបាល បុគ្គលផ្តល់សេវាពាក់ព័ន្ធក្នុងវិស័យ
បរិច្ឆេទបាលកិច្ច និងសាធារណជនទាំងអស់ ដែលមានបំណងប្រើប្រាស់សេវាក្សាសុវត្ថិភាព ឬសេវាក្សាទុក (Escrow
Services) ក្នុងវិស័យបរិច្ឆេទបាលកិច្ចសម្រាប់ប្រតិបត្តិការបរិច្ឆេទបាលកិច្ចសាធារណៈ បរិច្ឆេទបាលកិច្ចហិរញ្ញវត្ថុ
បរិច្ឆេទបាលកិច្ចពាណិជ្ជកម្ម បរិច្ឆេទបាលកិច្ចសង្គម និងបរិច្ឆេទបាលកិច្ចបុគ្គលអាចទំនាក់ទំនងទៅកាន់ធនាគារ
អេស៊ីលីដា ភីអិលស៊ី។

សេចក្តីដូចបានជម្រាបខាងលើ សូម បរិច្ឆេទបាលទាយក ឬអ្នកផ្តល់វិភាគទានបរិច្ឆេទបាលកិច្ច បរិច្ឆេទបាល
បុគ្គលផ្តល់សេវាពាក់ព័ន្ធក្នុងវិស័យបរិច្ឆេទបាលកិច្ច និងសាធារណជនទាំងអស់ មេត្តាជ្រាបដាក់តិរិយ។

